
Referat udvalgsmøde, snooker – den 13. februar, 2024, kl. 16.30 – 20.00 

 

Til stede: Christopher Vejlager, Dimitar Dimitov, Thomas Bøgeskov og Jakob Dahl Poulsen 

Ref.: Jakob 

 

1. Godkendelse af sidste referat.  

 

Det bemærkes, at referat desværre ikke blev udsendt efter sidste møde hvorfor det først blev 

gennemlæst ved dette udvalgsmøde.  

 

Herefter blev referat fra sidste møde godkendt uden yderligere bemærkninger 

 

2. DM i Herning 

 

Det vedtages at der spilles med 16 spillere i Herning med knockout til finalestævnet  

Thomas har fremlagt plan for afvikling af turneringen der starter fredag kl. 16.  

Finalen spilles søndag kl. 17. 

 

Kvalifikation afvikles lørdag/søndag i uge 23. Forventningen er, at det kan afvikles i løbet af 

weekenden. Det præcise format i kvalifikationen afhænger af antallet af tilmeldte.  

 

Top 8 fra ranglisten spiller ikke kvalifikation. Herefter kvalificerer de bedste 8 sig til hovedrunden/ 

finalerunden i Herning. Thomas undersøger om kvalifikation kan afholdes på Frederiksberg. 

Alternativt kan der afholdes opdelt kvalifikation – Odense og Frederiksberg.  

 

Dommere og streaming blev ikke diskuteret – underpunkterne udskydes til et senere tidspunkt.  

 

3. Nordiske mesterskaber i Danmark 

 

Thomas har undersøgt muligheden for at Nordiske mesterskaber fortsat kan afvikles på 

Frederiksberg. Henrik har meddelt, at han forventer at kunne imødekomme dette. 

 

Mesterskaberne afvikles i uge 34 – den 19-25. august.  

 

Det skal undersøges med Per og Martin om der allerede findes et reglement for turnering. Det er 

også muligt at Torsten ved mere om dette. Thomas undersøger og taler med dem. Ligeledes skal det 

endeligt afklares om mesterskaberne kan afholdes på Frederiksberg.  

 

Der skal afsættes tid til et udvalgsmøde hvor der udelukkede tales om planlægning af de Nordisk 

Mesterskaber.  

 

Ligeledes forventer Thomas at der bliver behov for, at alle medlemmer af udvalget hjælper til og 

bidrager med planlægning, afvikling mm.  



4. Budget  

 

Det af DDBU vedtagne budget for 2024, er udleveret til udvalget.  

 

Snookerudvalgets ønske var et budget på 144.400 kr. Desværre er meldingen fra Torsten, at der 

skæres i alle discipliner. Snooker er blevet tildelt 66.600 kr, hvilket desværre både er væsentlig 

mindre end budgettet for 2023 og ligeledes er langt under det ønskede budget for 2024.  

 

Med hensyn til tilskud af præmiepenge, er det blevet nævnt, at det muligvis er vigtigere med 

medaljer og pokaler ift. motivation, fastholdelse og hjælper med rekruttering af nye spillere samt 

sportens image. Denne prioritet skal diskuteres på et senere møde  

 

Udvalget har besluttet at droppe de ekstra tiltag der var ønsket budgettering til for kalenderåret 

2024. Derudover skal der fortsat spares forskellige steder. Dette er ikke blevet konkretiseret, men 

det nye budget vil betyde væsentlige forringelser.  

 

Ligeledes kan det være nødvendigt at kigge på tilskud til præmiepenge for turneringerne i sæsonen 

2024/2025.  

 

Thomas påpeger, at det kan være oplagt at finde sponsorer til turneringerne.  

 

5. Evaluering af de nye turneringsformer 

 

Siden sidste møde har der været forsøgt afvikling med nye turneringsformer. Thomas har i den 

forbindelse fået tilbagemeldinger fra flere af spillerne. 

 

Regionalt opdelt kvalifikation:  

Her svarer 40% (4 af 10) at de ikke havde tilmeldt sig, hvis kvalifikationen ikke havde været afviklet 

lokalt.  

 

Breddeturneringen: 

Her var der kun en opmærksomhed ift. Albert, som ved tilmeldingen lå præcist udenfor top 16. 

Tilmelding var med udgangspunkt i ranglisten samt kriterier ift. hvor langt man tidligere var kommet 

i Grand Prix samt DTC. Dette kan have enkelte udfordringer som udvalget må vurdere på et senere 

tidspunkt.  

 

Eliteturneringen:  

Her var der ikke særlige bemærkninger – denne var også en kopi af Grand Final. Anders Nygaard var 

ærlig over, at han skulle deltage der fremfor breddeturneringen – men igen var ranglisten 

udgangspunkt, - og derfor er det fortsat svært at ændre ved.  

 

Opsummeret:  

På baggrund af tilkendegivelser fra spillere – både mundtligt, skriftligt, Facebook mm,- er det 

udvalgets klare vurdering, at de nye tiltag har været en succes. Derfor er forventningen også, at 

disse skal implementeres yderligere til næste år.  

 



 

 

6. Ændringer i reglementet 

 

Der skal ændres i reglementet $11, stk. 2 – vedr. DTC, punkt 6 B, C, E og F.  

 

Vi har drøftet dobbelt knockout. Denne turneringsform kunne være medvirkende til at løse nogle af 

udfordringerne der er beskrevet i dagsordenen.  

 

De resterende underpunkter på dagsorden blev kort drøftet men beslutninger ift. ændringerne blev 

udskudt til næste møde. Herunder registrering og ventelister til turneringerne.  

 

7. Giver GP-formatet mening 

 

Punktet er udskudt. 

 

8. Henvendelser fra medlemmer 

 

Henvendelsen fra Anders Frydenlund er blevet drøftet.  

 

Det er udvalgets holdning, at der naturligvis skal tages videst muligt hensyn i planlægningen. Hvis 

planlægningen tillader, at en turnerings først påbegyndes kl. 10.00, kan dette godt prioriteres.  

 

Det er dog ligeledes udvalgets holdning, at planlægning og afvikling af den enkelte turnering alene 

er et anliggende mellem den afviklende klub og udvalget.  

 

Daniel Kandi havde et forslag om at Hjørring DTC blev omdøbt til Trudslev Cup eller måske Trudslev 

Open. Dette var med udgangspunkt I at mindes Torben Trudslev der har været et stort navn i 

billardmiljøet.  

 

Der blev ikke truffet beslutning herom – udvalget ønskede yderligere betænkningstid ift. 

henvendelsen.   

 

9. Evt.  

 

Der var ingen bemærkninger til punktet. 

 

10. Næste møde 

 

Thomas indkalder til næste møde. Forventningen er, at dette afholdes i løbet af marts/april. 

Der kan også være behov for at lave en kort opfølgning på Zoom. Dette koordineres i tråden hvis 

nødvendigt.  

 

 


